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Jeg er total uenig med denne såkaldte nye affaldssortering fra kommunen eller er det et diktat fra 

Borgen, dette er en ny skat til borgerne og ikke en miljø forbedring.  

Af det jeg har læst så kommer der ingen penge med til denne såkaldte affaldssortering alle 

udgifterne ligger hos os borger, etablering skal vi selv betale, hvis der ikke sorteres efter 

anvisningerne SKAL der betales ekstra (skat) afgift. Og den ekstra afgift (skat) hvor høj bliver den, 

eller så kan kommunen selv bestemme hvor højt de kan stramme skruen på afgifterne (skatterne) 

 

Og så til det mest groteske, det affald der skal bruge til biogas, får vi som borgere her i kommunen 

ikke gavn af, men det gør de borgere der bor i nærheden af et biogas anlæg. Og så hvidt jeg ved, er 

der ikke sådan et anlæg i nærheden af vores kommune. 

 

Jeg ved dette nok bliver godkendt og det er jeg meget ked af, endnu engang tager I røven på os 

borgere. 
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